
  
  
  
  
  
  
  
  

PPrroodduucctt  CCeerrttiiffiiccaattee  
 
 
Congratulations with your new bed Invacare®Etude from Invacare® EC-Høng A/S. 
 
Your new bed Invacare®Etude is        -marked in accordance with directive 93/42/EØF 
of 27th February 2002 concerning medical devices.  
 
Furthermore, Invacare®Etude is a class 1 product also in accordance with directive 
93/42/EØF of 27th February 2002 concerning medical devices.  
 
Invacare®Etude has been developed and constructed with consideration for the user 
and others handling or assisting with the bed. Invacare®Etude has been developed in 
accordance with the European Standard EN 1970. 
 
Throughout the entire production process Invacare®Etude has been supervised and 
quality controlled and the finished bed has been inspected by our finished goods 
control.  
Design plate and QA-mark are put on the bed confirming that the finished goods 
control has approved the bed.  
 
Please read the entire user's manual before using the bed.  
 
Invacare® EC-Høng A/S is certified according to ISO 9001 and ISO 13485. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
    René Engskov     Carsten Borup 
     Managing Director     Quality Manager 



  
  
  
  
  
  
  
  

PPrroodduukktt--ZZeerrttiiffiikkaatt  
 
 
Herzlichen Glückwunsch zu Ihrem neuen Bett Invacare®Etude von 
Invacare® EC-Høng A/S. 
 
Ihr neues Bett Invacare®Etude ist        -gekennzeichnet in Übereinstimmung 
mit Richtlinie 93/42/EØF vom 27. Februar 2002 für Medizinprodukte.  
 
Außerdem, Invacare®Etude ist ein Klasse 1 Produkt auch in Übereinstimmung 
mit Richtlinie 93/42/ EØF vom 27. Februar 2002  für Medizinprodukte. 
 
Invacare®Etude ist unter Berücksichtigung von Benutzer und der Bedürfnisse 
Pflegender entwickelt worden. Das Invacare®Etude wurde in Übereinstimmung 
mit der Europäischen Norm EN 1970 und der Ergänzungen des BfArM 
konzipiert und hergestellt. 
 
Die Qualität des Invacare®Etude ist während des gesamten Herstellungs-
prozesses überwacht worden und das fertiggestellte Bett wurde durch unsere 
Endkontrolle nochmals überprüft. 
Produkt-Schild und QA-Kennzeichen sind am Bett angebracht um die Abnahme 
des Bettes durch die Qualitätskontrolle zu bestätigen. 
 
Bitte lesen Sie das gesamte Benutzerhandbuch, bevor Sie das Bett benutzen. 
 
Invacare® EC-Høng A/S ist zertifiziert nach ISO 9001 und ISO 13485. 
 
 
 
 
 
 
 
 
    René Engskov     Carsten Borup 
     Hauptgeschäftsführer     Qualitäts-Manager 

 


